
Geachte raads- en commissieleden van de gemeente Heerenveen 
, 

Maandagmorgen 02 juni kwamen 
een 

vertegenwoordiging 
van 

de omwonenden 
van 

het 

natuurgebied " De Heide " en vertegenwoordigers van de gemeente Heerenveen in de 

raadzaal bij elkaar. Namens de omwonenden schoven 
een 

vertegenwoordiging 
van 

de VvE 

Heidemeer Waterfase en 
vertegenwoordigers 

van 
bewoners uit wijk Heiderijck 

aan. Het doel 

van de bijeenkomst 
, 
die op initiatief van de gemeente Heerenveen door Contrast Company 

is georganiseerd , was om informatie te delen rondom de laatste ontwikkelingen 
van 

het 

proces " Horeca op de Heide. " Ook kregen de omwonenden van het natuurgebied de 

gelegenheid hun gezamenlijk standpunt te delen op basis van de tot nu toe bekende info. 

Aan de hand 
van 

twee presentaties , één van Contrast Company en één van de omwonenden 

van het natuurgebied kwam een boeiend gesprek op gang. 

De hiervoor genoemde presentatie is als bijlage bij deze mail gevoegd. De 

handtekeninglijsten met 48 handtekeningen van 
bewoners 

van 
het Heiderijck die het 

standpunt uit de presentatie onderschrijven worden op grond van de AVG niet via de mail 

gedeeld 
, maar zijn op aanvraag 

beschikbaar. De leden 
van 

de VvE Heidemeer Waterfase (110 

adressen) hebben op 
de ALV's van 2024 en 2025 ingestemd met dit standpunt. Ook 

een 

aantal zwemmers van binnen en buiten de wijken heeft getekend. 

We willen door deze mail met alle ontvangers delen dat de omwonenden 
van 

het 

natuurgebied 
graag mee 

willen werken 
aan 

de totstandkoming 
van 

kleinschalige horeca. De 

kaders hiervoor zijn eerder door ons met u gedeeld en worden verder geconcretiseerd in 

bijgevoegde presentatie. 

Onze positieve grondhouding t. 
o. v. 

kleinschalige horeca willen 
we graag 

toelichten. 

1. In rapport Ginder (november 2023) wordt gesproken over een prijsvraag ten 

einde 
een 

ondernemer uit te nodigen 
voor een investering. Graag willen 

we 

met twee leden deel uitmaken van de commissie die deze prijsvraag begeleidt. 

De interventie van Contrast Company leidt tot een rapport dat half juni aan de 

opdrachtgever wordt opgeleverd. We zouden dat rapport 
graag 

ontvangen. Zo 

mogelijk maken we weer een afspraak om samen na te gaan hoe onze visie op 

Horeca en die van de gemeente nog verder op elkaar kan worden afgestemd. 

In september zal het collegevoorstel in de Raad worden besproken. Mogelijk 

zal in de weken voorafgaand aan de raadsvergadering de raadscommissie bij 

elkaar komen 
om 

dit voorstel te bespreken. Wij willen in de commissie 

meepraten 
en 

ontvangen 
graag 

tijdig (mede in verband met de komende 

zomervakantieperiode) de data waarop de komende vergaderingen 

plaatsvinden. 

We willen 
graag op 

de hoogte worden gehouden 
van 

alle ontwikkelingen 

rondom het realiseren van " Horeca op de Heide " , zowel van plannen maken 
, 

bespreking 
en 

besluitvorming 
, 
aanbesteding 

, jurering , aanpassingen en 

dergelijke als ook in de fase van uitvoering; wat 
ons betreft kan 

onze 

wijkmanager hierin een verbindende rol vervullen. 

2. 

3. 

4. 

Maandagmorgen 02 juni hebben we ons 
standpunt 

voor 
het voetlicht kunnen brengen. 

Hartelijk dank daarvoor. Als omwonenden 
van 

het gebied willen 
we 

heel 
graag 

meewerken 

aan de verdere verrijking van dit prachtige stukje natuur 
, inclusief de ontwikkeling van 

kleinschalige horeca. Op basis daarvan hebben 
we ons 

standpunt uitgewerkt in een aantal 



kaders 
(zie bijgevoegde presentatie dia 

9 en 

10). 

48 
bewoners 

uit 
de 

wijk “Heiderijck" 

en 
de 

110 adressen van leden van de VvE Heidemeer Waterfase delen dit 
standpunt. 

We zien uit naar het 
vervolg. 

Namens de omwonenden van 

natuurgebied 
"De Heide", 

  (geanonimiseerd)
(Aanwezigen op maandagmorgen 

02 
juni 2025) 

Vriendelijke groeten, 

  (geanonimiseerd)


